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Betreft: Artikel 40. Schriftelijke vragen - conform het raadsreglement van orde 

Onderwerp: BV Alphia Tigers – Basketbal Vereniging Alphen aan den Rijn 

 

Geachte college, 

 

De fractie van de ChristenUnie heeft de afgelopen jaren diverse keren - op verschillende wijze de 
noodzakelijke ontwikkelingen m.b.t. de komst van een Multifunctionele Sportaccommodatie op 
een locatie aan de Olympiaweg in Alphen aan den Rijn aan de orde gesteld. Naar aanleiding van 
onze inspanningen voor de komst van deze accommodatie hebben wij als fractie enige tijd goed 
contact met sportverenigingen in het algemeen en met een aantal sportverenigingen in het 
bijzonder. Vooruitlopend op het ‘Proces op weg naar Kadernota en Begroting 2025’ (Gewaarmerkt 
Raadsbesluit 3246780 raadsvergadering 14 december 2023) en op basis van het recentelijke 
contact met BV Alphia Tigers heeft onze fractie onderstaande vragen. In de Bijlage treft u een 
samenvatting aan van de probleemstelling op basis waarvan onze vragen gebaseerd zijn. 

 

• Gebrek aan Geschikte Sporthal voor Basketbal in Alphen aan den Rijn 
Vraag 1: Welke stappen onderneemt het college om te zorgen voor een geschikte 
sporthal die voldoet aan de eisen van de Nederlandse Basketbal Bond, met name met 
betrekking tot veiligheid? 
Vraag 2: Wat is de reden achter het bouwen van sporthallen die niet voldoen aan de 
veiligheidseisen van de Nederlandse Basketbal Bond? 
Vraag 3: Hoe gaat het college om met de veiligheidskwesties die zijn ontstaan in de 
recentelijk gebouwde sporthallen? 

• Capaciteitstekort en Toekomstperspectief 
Vraag 4: Welke concrete plannen heeft het college om het capaciteitstekort voor 
basketbal in Alphen aan den Rijn aan te pakken? 
Vraag 5: Wat is het perspectief voor basketbalvereniging BV Alphia Tigers na de sluiting 
van de Arena in juli 2024? 
Vraag 6: Hoe wil het college omgaan met de sterke groei van basketbal in onze 
gemeente, gezien de trend van afnemende jeugdparticipatie in sporten? 
Vraag 7: Wat zijn de financiële implicaties van het verhuizen naar andere sporthallen, 
met name in termen van huurkosten en contributie voor de basketbalvereniging? 
Vraag 8: Zijn er concrete plannen voor de bouw van nieuwe sportfaciliteiten die voldoen 
aan de eisen van de Nederlandse Basketbal Bond, en zo ja, wat is de tijdlijn voor deze 
projecten? 

https://bvalphia.nl/


• Ondermijning van Vrijwilligerswerk en Toewijding 
Vraag 9: Wat is volgens het college het effect van de voortdurende onzekerheid over de 
toekomst van basketbal in Alphen aan den Rijn op de motivatie en inzet van vrijwilligers 
bij basketbalverenigingen? 
Vraag 10: Op welke manier, denkt het college, kan de inzet van deze vrijwilligers blijvend 
ondersteund en gestimuleerd worden, gezien hun cruciale rol bij het bouwen van het 
succes van het beoefenen van de basketbalsport in onze gemeente? 

 

Onze fractie verzoekt het college de beantwoording van bovenstaande vragen bij de 
eerstvolgende gelegenheid, na de inachtneming van de beantwoordingstermijn, mondeling in de 
gemeenteraadsvergadering te laten plaatsvinden gevolgd door een schriftelijke bevestiging. 

 

Met dank en groet, 

 

 

 

 

 

 

M.H. (Michel) du Chatinier 

raadslid 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bijlage 

Al jaren in overleg, nu Tijdsdruk  

De uitdagingen rondom de basketbalsport in Alphen aan den Rijn zijn geen nieuw fenomeen. Het 
probleem van gebrek aan geschikte faciliteiten speelt al bijna een decennium. Gedurende deze 
periode heeft de gemeente samen met basketbalverenigingen gezocht naar passende 
oplossingen. 

Exponentiële Groei Versnelt Tijdsdruk 

Wat dit vraagstuk echter urgent maakt, is de recente exponentiële groei van het aantal 
basketballeden in Alphen aan den Rijn. In slechts vier jaar is het ledenaantal van de 
basketbalvereniging bijna verdrievoudigd. Dit plaatst extra druk op de zoektocht naar geschikte 
faciliteiten. 

5 voor 12 voor de Gemeente 

Met de aanstaande sluiting van de Arena in 2024, en ook de Rijnstreekhal op korte tot 
middellange termijn, is de gemeente geconfronteerd met een dringende deadline. De 
recentelijke gebouwde sporthallen Limeshal, Meteoorhal, de zaaltjes bij het Ashram, de Top 
Mavo etc., voldoen allen niet aan de gestelde veiligheidseisen van de Nederlandse Basketbal 
Bond. Het ontbreken van toekomstperspectief en geschikte accommodaties voor basketbal 
verhoogt de urgentie voor de gemeente om snel concrete oplossingen te vinden. 

De Nieuwe Multifunctionele Sporthal Ontbreekt  

Recente ontwikkelingen hebben aangetoond dat zelfs de verwachte oplossing, de nieuwe 
Multifunctionele Sportaccommodatie, er niet zal komen op korte termijn. Dit nieuws vergroot de 
complexiteit van het probleem en benadrukt de noodzaak voor doortastend handelen om de 
toekomst van basketbalsport in Alphen aan den Rijn te verzekeren. 

Kortom  

Probleem 1: Gebrek aan Geschikte Sporthal voor Basketbal  

Het grootste knelpunt waarmee de basketbalsport in Alphen aan den Rijn wordt geconfronteerd, 
is het gebrek aan geschikte sportfaciliteiten. De recentelijk gebouwde sporthallen voldoen niet 
aan de veiligheidseisen van de Nederlandse Basketbal Bond, met name met betrekking tot de 
vereiste uitloopruimte bij de zij- en achterlijnen. 

Probleem 2: Capaciteitstekort en Toekomstperspectief  

Na de sluiting van de Arena in juli 2024 staat Alphen aan den Rijn voor een capaciteitstekort voor 
de basketbalsport. Er is geen duidelijk toekomstperspectief voor de basketbalsport in de 
gemeente. De sterke groei van de sport, met een jaarlijkse toename van 30% in ledenaantallen, 
contrasteert met de afnemende jeugdparticipatie in sporten landelijk. 

Probleem 3: Ondermijning van Vrijwilligerswerk en Toewijding  

De onzekerheid over de toekomst van de basketbalsport in Alphen aan den Rijn ondermijnt de 
motivatie en toewijding van de vele vrijwilligers die al jarenlang bijdragen aan het succes van de 
sport. Het behouden van deze vrijwilligers is van cruciaal belang voor de continuïteit van de 
basketbalsport in de gemeente. 


